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Zápis z 24. zasedání Akademického senátu 

konaného 22. 4. 2020 od 14.00 hodin online v místnosti programu Skype pro firmy 

Přítomni: dr. Babica Jan, dr. Bárta Pavel, doc. Červený Lukáš, dr. Hošťálková Anna, Jan Tomáš, 
Bc. Keresteš Ondřej, Mgr. Kostelanský Filip, doc. Krátký Martin, doc. Kučera Radim, 
dr. Kudláčková Zděnka, Kunrt Josef, dr. Macháček Miloslav, doc. Malý Josef, Mgr. Matouš 
Petr, Reguli Adam, doc. Siatka Tomáš, Mgr. Szakošová Iveta, doc. Šatínský Dalibor, 
dr. Šnejdrová Eva, Vlachová Kristýna, Voříšková Eliška 
 
Vedení fakulty: prof. Šimůnek Tomáš, prof. Doležal Martin, prof. Nachtigal Petr, doc. Roh 
Jaroslav, prof. Solich Petr, prof. Štaud František, Ing. Vlčková Lenka 
 
Sekretářka Akademického senátu: Zdanovcová Renáta 
 
Hosté: Mgr. Dršatová Dita, Ing. Klik Stanislav, Mgr. Matějka Lukáš, JUDr. Župčanová Jana 
 
Omluveni: Mišík Jakub 
 
 
 
Navržený program: 
 

1. Zahájení 

2. Schválení zápisu per rollam hlasování 

3. Schválení programu 

4. Vystoupení vedení FaF UK 

5. Informace z AS UK a komisí AS UK 

6. Podmínky pro přijímací řízení pro studium v doktorských studijních programech II 

na FaF UK pro akademický rok 2020/2021 

7. Projednání Návrhu změny Statutu Farmaceutické fakulty v Hradci Králové 

8. Projednání Návrhu Volebního řádu Akademického senátu Farmaceutické fakulty 

v Hradci Králové 

9. Různé 
 



 

 

1. Zahájení 

 
24. zasedání AS FaF UK zahájila předsedkyně AS FaF UK PhDr. Zděnka. Kudláčková, Ph.D. 
ve 14.00 hodin. Přivítala vedení fakulty, senátory a pozvané hosty. Následně předsedkyně 
senátu dr. Kudláčková jmenovitě vyzvala všechny senátory, aby potvrdili svou účast na tomto 
zasedání a po kontrole prezenční listiny zopakovala předem zaslaná pravidla k tomuto online 
zasedání. Poté předsedkyně senátu poděkovala místopředsedkyni Elišce Voříškové  
za organizaci projektu Pomoci lékárnám a vzornou reprezentaci fakulty v médiích. Zároveň 
poděkovala i docentu Malému, který jí s tímto projektem pomáhal. Poděkování si vysloužila  
i Katedra farmaceutické technologie za přípravu dezinfekce pro celou fakultu. Akademický 
senát byl usnášeníschopný ve všech projednávaných bodech programu. Skrutátory byli určeni 
a tichým souhlasem schváleni místopředseda AS FaF UK doc. Kučera  
a sekretářka AS FaF UK Renáta Zdanovcová. Záznam o hlasování v rámci jednotlivých bodů 
bude jmenovitě uložen v příslušné složce archivu AS FaF UK. Průběh zasedání senátu zapsala 
místopředsedkyně AS FaF UK Eliška Voříšková.  
 
 
2. Schválení zápisu per rollam hlasování 
 
Schválení zápisu z hlasování per rollam – znění hlasování bylo následující: „Souhlasím 
s konáním zasedání Akademického senátu Farmaceutické fakulty v Hradci Králové dne 
22. 4. 2020 prostřednictvím on-line přenosu.“ Hlasování per rollam se konalo ve dnech 
2. – 9. 4. 2020.    

Hlasovalo 21 senátorů 
 Pro  17 
 Proti  1 
 Zdrželo se  3 
 
Jmenný seznam senátorů, kteří hlasovali, je uložen spolu se zápisem o průběhu hlasování  
per rollam v příslušné složce v archivu senátu. Hlasování per rollam proběhlo v souladu  
s Jednacím řádem AS FaF UK a usnesení bylo přijato. 
 
Po představení dokumentu předsedkyně senátu jmenovitě vyzývala k hlasování jednotlivé 
senátory. 
Hlasování: 20-0-0 (ano-ne-zdržel se) 
Závěr: AS FaF UK schválil Zápis z hlasování per rollam ze dne 9. 4. 2020. 
 
 
3. Schválení programu 

 
Senátoři s předstihem obdrželi program zasedání AS FaF UK spolu s podkladovými materiály. 
K navrženému programu nebyly vzneseny žádné náměty, nikdo ze senátorů nepožádal 
o doplnění programu, proto předsedkyně senátu dr. Kudláčková vyzvala jmenovitě senátory 
k hlasování o jeho schválení. 
Hlasování: 21-0-0 (ano-ne-zdržel se) 
Závěr: AS FaF UK schválil program 24. zasedání AS FaF UK. 
 
 
 



 

 

4. Vystoupení vedení FaF UK 

 
prof. Šimůnek /děkan fakulty/: 

• Poděkování všem, kteří se podílejí na zajištění chodu fakulty i v této nelehké době 

nouzového stavu. Rovněž si zaslouží poděkování studenti za to, že pomáhají, v první 

řadě s iniciativou Studentské komory AS FaF pod vedením slečny Elišky Voříškové. 

Poděkování si vysloužili také zaměstnanci, kteří zajišťují výuku bezkontaktním 

způsobem. Dále své zásluhy mají i vědečtí pracovníci, kteří zajišťují vědeckou činnost 

a snaží se svým výzkumem přispět k faktům ohledně koronaviru – jmenovitě Katedra 

analytické chemie a Katedra biofyziky a fyzikální chemie. V neposlední řadě bylo 

poděkováno předsednictvu AS FaF za zorganizování tohoto zasedání a za jasná předem 

zaslaná pravidla videokonference. 

• MEPHARED 2 (M2) – Velký evropský projekt: 

Pokračuje příprava projektu, momentálně jsme ve fázi zajišťování dokumentace 

pro územní rozhodnutí. Dále je třeba jednat s Elektrárnou Opatovice, a.s., která má 

výhrady k možnosti budoucí realizace plynové kotelny. 

Ohledně financí jsou očekávány negativní dopady koronavirové pandemie. Stále 

čekáme na vyřešení žádosti schvalované na posledním zasedání AS FaF, která byla 

podaná na rektorát ohledně převedení půjčky na nenávratný příspěvek na M2. 

 
Dotazy: 
Dr. Hošťálková položila otázku, jakým způsobem se fakulta snažila o financování od UK? 
Prof. Šimůnek odpověděl, že možný nenávratný příspěvek se týká fondu Mikuláš a jeho 
pravidel čerpání, která teď vznikají v souvislosti s navýšením příspěvků do tohoto fondu.  
V pravidlech, které obdrželo rozšířené kolegium rektora, je obsaženo, že by tento fond měl 
poskytovat nevratné příspěvky, především, pokud jde o neočekávané výdaje, pod které naše 
fakulta nespadá. 
 
prof. Štaud: 

Studijní záležitosti /Farmacie/ 

• Informace, které dostávají studenti a vyučující pochází od Ministerstva zdravotnictví, 
MŠMT a následně z rektorátu UK. Dnes byl všem rozeslán email týkající se 
následujících bodů. 

• Přijímací zkoušky mají proběhnout v sobotu 6. 6. 2020 a zatím se jejich datum nemění. 
V tuto chvíli je ale nepravděpodobné, že tento termín proběhne. Alternativa je konání 
přijímacích zkoušek distančním způsobem. Studenti budou přijímáni buď na základě 
průměru za předchozí roky (preferovaná varianta), nebo bez kontroly znalostí. 

• Byli stanoveni koordinátoři pro jednotlivé ročníky (doc. Roh, prof. Nachtigal,  
prof. Doležal, doc. Šklubalová), kteří připravují výuku, aby proběhla v prvních třech 
červnových týdnech prezenčně (hlavně laboratoře a praktická cvičení). Je možné,  
že toto nebude využito, pokud nebude povolena fyzická přítomnost studentů 
na fakultě. 

• Zkoušky v této době nemohou prezenčně probíhat. 
Od pondělí 20. 4. 2020 byly VŠ otevřeny na návrh vlády pro studenty v posledním 
ročníku studia v maximálním počtu 5 osob. UK v čele s prorektorkou prof. Králíčkovou 
usiluje o umožnění otevření VŠ i pro nižší ročníky.  



 

 

Apel na vyučující 1. ročníku, aby vyzkoušeli studenty do 15. 6. 2020 z předmětů 
zimního semestru, které jsou prerekvizitou pro semestr letní. Zkoušky bude 
koordinovat doc. Roh jako koordinátor 1. ročníku. Je vysoce pravděpodobné, že tyto 
zkoušky proběhnou distančně. 

• Státní závěrečné zkoušky jsou umožněny od pondělí 20. 4. 2020 za dodržení podmínek 
nařízení vlády. Budou převážně probíhat prezenčně, ale bude nutné pro určité případy 
vytvořit i distanční formu (studenti v izolaci, nakažení, problém při přechodu hranic). 
V současné době platí forma zkoušení i vypsané termíny (poslední týden v květnu  
a 2. týden v červnu 2020). 

• Obhajoby diplomových prací mohou probíhat prezenčně v původním termínu  
(1. červnový týden). Distanční forma bude umožněná studentům, kteří se nebudou 
moci dostavit na fakultu. 

• Rigorózní řízení v této chvíli není prioritou a budou očekávány další instrukce. 

• Poděkování vyučujícím zajišťující distanční výuku. 

• Na kolegiu děkana 5. 5. 2020 proběhnou finální rozhodnutí týkající se studia na fakultě. 
 
Dotazy: 
Místopředsedkyně Voříšková položila dotaz, kolik bylo letos podáno přihlášek do studijního 
programu Farmacie. 
prof. Štaud odpověděl, že 670, což je o 10 více než v loňském roce.  
 
Místopředsedkyně Voříšková zprostředkovala obavy studentů 5. ročníku týkající se státních 
zkoušek, že pokud budou v řádných termínech, bude převis studentů v červnu, a ne všichni 
budou vyzkoušeni. 
prof. Štaud odpověděl, že je možné, že květnové a červnové termíny budou zrušeny úplně. 
Zatím k tomuto nebylo vydáno finální stanovisko, které bude známé až v době, kdy bude 
jasné, jak bude probíhat výuka. O více termínech v červnu, případně červenci budeme 
uvažovat. 
 
Místopředsedkyně Voříšková se zeptala, zda je možné v tuto chvíli na naší fakultě distanční 
zkoušení a zda je pravda, že někteří vyučující již touto formou zkouší. 
prof. Štaud odpověděl, že se vyučujících zeptá, zda tato forma zkoušení skutečně probíhá. 
 
Mgr. Matouš zkonstatoval, že distanční zkoušení na naší fakultě v tuto chvíli není legislativně 
možné. SZŘ UK to povoluje, pouze v případě, pokud je to v POS FaF. Apeloval na vedení 
fakulty, aby bylo vydáno OD týkající se distančního zkoušení hned, jakmile vyjde krizový zákon, 
který se distančního zkoušení dotýká. Dále upozornil na nutnost, že v případě, pokud pan 
děkan povolí změny v podmínkách splnění předmětu, je nutné, aby to bylo zavedeno v OD. 
Dále, aby vyučující o tomto byli informováni a aby na tyto změny co nejdříve upozornili 
studenty. 
prof. Štaud sdělil, že na tom dnes začalo pracovat správní oddělení a do konce týdne bude OD 
hotové. Garanti jednotlivých předmětů byli kontaktováni, aby 14 dní před tím, než vypíšou 
termíny zkoušky, to studentům písemně oznámili a informovali je o změnách týkajících se 
splnění předmětu. 
 
Mgr. Matouš se zeptal, co znamená pracovní povinnost pro studenty 5. ročníku a zda to nějak 
ovlivní státnice, případně jejich zkoušení a podobně. Studenti prosí, aby byla řečena 
jednoznačná informace, že pokud budou mít pracovní povinnost, aby se jim vyšlo vstříc se 
stánicemi i ukončením studia. 



 

 

prof. Štaud sdělil, že je to novinka pro všechny. Nicméně, že fakulta udělá vše pro to, aby 
studenti studium dokončili bez problémů. 
 
Mgr. Matouš položil otázku ohledně distanční formy SCIO testů OSP naplánovaných 
na 30. 5. 2020, zda bude tento termín uznáván i na naší fakultě. 
prof. Štaud odpověděl, že se o tomto rozhodne na následujícím kolegiu děkana.  
 
Mgr. Matouš se zeptal, kdy bude AS schvalovat podmínky pro přijetí pro další akademický rok. 
prof. Štaud sdělil, že podmínky jsou již připravené a budu podané na následující zasedání AS. 
 
doc. Kučera položil dotaz, zda se zkoušení zkoušek ze zimního semestru týká hlavně nižších 
ročníků. 
prof. Štaud potvrdil, že v 1. ročníku se to týká nejvíce lidí a ve vyšších ročnících to nebude 
nutné. Pokud bude třeba ke zkoušce lékopis, FaF disponuje zhruba 200 přenosnými licencemi 
Evropského lékopisu. 
 
prof. Nachtigal: 

Studijní záležitosti /LDZ, studium v angličtině, zahraniční výuka/ 

• Přijímací zkoušky budou odpuštěny jako v předchozích letech v bakalářském 
programu Laboratorní diagnostika ve zdravotnictví v kombinované formě.  
Pro prezenční formu a navazující magisterský obor LDZ v tuto chvíli přijímací zkoušky 
platí. 

• Studium v anglickém jazyce – byla rozeslána výzva, aby se studenti nevraceli domů, 
ale někteří přesto odjeli. Do budoucna budou řešeny možné alternativy distančního 
vzdělávání u tohoto programu.  

• Erasmus – studenti odjeli domů skoro všichni, těm bude distanční forma vzdělávání  
a zkoušek umožněna bez problémů. 

• Výuka Kréta – zde proběhne distanční zkoušení studentů pod dozorem pracovníků 
z MBS College. 

• Přijímací řízení pro samoplátce – byly schváleny podmínky pro přijetí zahrnující 
písemnou zkoušku, které se měly konat v Hradci Králové, Istanbulu a Soulu, ale to není 
možné zrealizovat. Na následujícím kolegiu děkana bude tato situace řešena, 
pravděpodobně změnou na přijímací pohovor přes Skype, nebo upuštěním 
od přijímacích zkoušek. Jelikož by se jednalo o změnu přijímacích zkoušek, bude toto 
nutné předložit AS FaF ke schválení.  

• Program Farmaceutické vědy budou mít přijímací řízení formou skypového pohovoru. 
Zde dojde ke změně podmínek pro přijetí a dokument bude předložený AS FaF  
ke schválení. Prosba senátu o součinnost v této nelehké situaci. 

 
Dotazy: 
Místopředsedkyně Voříšková se zeptala, kolik bylo podáno přihlášek na studijní programy 
spadající pod gesci pana proděkana. 
prof. Nachtigal sdělil, že se jedná o 171 přihlášek do programu Laboratorní diagnostika  
ve zdravotnictví v prezenční formě; na kombinovanou formu bylo podáno 41 přihlášek;  
do navazujícího magisterského studia 55 přihlášek; samoplátci podali zhruba 90 přihlášek. 
 
 



 

 

doc. Roh: 
Vědecká činnost, doktorské studium, transfer technologií 

• Obhajoby disertačních prací mohou probíhat prezenčně do 5 osob. 

• Státní závěrečné zkoušky pro doktorské studium mohou probíhat pouze pro 4. ročník 
a výše. 

• V letošním roce byly podány 3 projekty Primus za fakultu, což je nejvíce v historii, 
(navrhovateli jsou doc. Krátký, doc. Zitko, dr. Ambrož). 

• Kolega doc. Dipl.-Math. Erik Jurjen Duintjer Tebbens, Ph.D. získal minigrant z 4EU+, 
zaslouží si pogratulování. 

 
Dotazy: 
Mgr. Matouš se zeptal na možnost fyzické obhajoby disertace, zda bude doporučeno je konat 
prezenčně za dodržení opatření, nebo distančně. Má obavy, že pokud by zkušební komise 
měla mít méně členů, nemusela by být zajištěná dostatečná objektivita vůči zkoušenému. 
doc. Roh sdělil, že bude záležet na oborových radách a samotných zkoušejících, všeobecné 
doporučení je zkoušení odložit, až bude možné klasické zkoušení ve známé podobě. 
 
Mgr. Matouš položil dotaz, zda bude možné díky „krizovému zákonu“ posunout maximální 
dobu studia i u doktorandů a zda by bylo možné podávat stipendia po tu dobu prodlouženou. 
doc. Roh odpověděl, že akutnější je prodloužení maximální doby studia. V tuto chvíli jsou 
očekávány dokumenty z rektorátu, kde bude způsob, jak tuto situaci řešit. 
 
prof. Doležal: 

Vnější a mezinárodní vztahy fakulty 

• Většina akcí byla zrušena, mezi nimi také: 
o Oslavy založení 50 let BZLR, které měly být v červnu 2020, jsou přeloženy 

na příští rok. 
o Setkání ve spolupráci s Farmaceutickou společností spojené s jubileem  

prof. Květiny bylo odloženo na neurčito. 
o Na září 2020 se odsouvá Valná hromada Spolku pro vybudování Českého 

farmaceutického muzea. 
o Aprobační zkoušky na IPVZ v Praze budou posunuty. 
o Snaha o dělání dalších setkání distančně, ale ne vždy to jde. 

• Poděkování místopředsedkyni Voříškové za výstupy v mediích – ČT24, iForum, 
Apatykář v souvislosti s iniciativou Pomoc lékárnám. Poděkování patří všem, co se 
na projektu podílejí. 

• Výjezdy jsou pozastaveny, do konce roku je doporučeno nikam necestovat, v tuto 
chvíli jsou hranice uzavřeny. Pracujeme na nabídce semestrálních pobytů 
pro doktorandy a doufáme, že v září a říjnu budeme fungovat normálně. 

 

prof. Solich: 
 Vnitřní záležitosti, evropské projekty a strategický rozvoj fakulty 

• Všechny velké projekty na fakultě (EFSA, STARSS, INOMED) běží nezměněným 
tempem, probíhají výběrová řízení na zbývající investice. a DNS soutěže na spotřební 
materiál a chemikálie. 

• EFSA-CDN-OP VVV – obdrženo záporné stanovisko z MŠMT k žádosti o změnu, která 
se týká uspořených financí k nákupu TLC–MS pro VP2. FaF UK se proti tomuto 
rozhodnutí odvolala. V současné době fakulta čeká na vyjádření řídícího orgánu  
OP VVV. 



 

 

• Byly pozastaveny aktivity směrem ven a dovnitř, tedy výjezdy a příjezdy zahraničních 
hostů, konference; v tuto chvíli se peníze nečerpají; projekty jsou do roku 2022, bude 
možnost čerpat příští roky. 

• ERDF – probíhá realizace ERDF projektu – projekt týkající se investicí a materiálu na 
rozvoj výuky. V rámci tohoto projektu proběhne i kompletní rekonstrukce posluchárny 
C. 

• Dětská skupina Fafík – bude se pokračovat v aktivitách Fafíku, bude podána žádost 
na 3. kolo Fafík 3 z programu OPZ. 

• V rámci velkých OP VVV projektů požádáno rektorátem na vytvoření mapy analýz rizik 
– investice jsou nakoupeny, pokračují aktivity ve vědecké části, nákupy a výběrová 
řízení probíhají; jediné riziko – nebude tolik spoluprací, stáží, výjezdů, což může 
ovlivnit počty publikačních výstupů. 

• Před týdnem byla vystavena na webu fakulty informace s názvem Rozvoj fakulty 
s využitím finančních prostředků z evropských strukturálních fondů. Jedná se  
o přehled velkých projektů realizovaných na FaF UK za poslední období od roku 2014. 

 
Ing. Vlčková /tajemnice fakulty/: 

Ekonomické, provozní a správní záležitosti 

• Většina pracovníků děkanátu využila po dobu nouzového stavu možnosti práce 
z domu, nicméně provoz děkanátu je i za omezených podmínek zajištěn. 

• Opatření v souvislosti s koronavirovou epidemií: na fakultě byly jmenovány kontaktní 
osoby – Ing. Krieglerová pro pregraduální studenty a Ing. Duspivová pro PGS  
a zaměstnance; kontaktní osobou ve vztahu k univerzitě je tajemnice Ing. Vlčková, 
která je napojena na krizový štáb UK. 

• Současný stav útlumu bude mít velmi negativní dopad na ekonomiku. V návaznosti na 
informace přijaté z rektorátu se připravuje rozpočet fakulty pro letošní rok. V rámci 
rozpočtu je počítáno s navýšením mzdových tarifů, avšak, pouze do výše povinného 
nastavení minimální a zaručené mzdy vyplývající z Nařízení vlády. S radou Progres je 
v této oblasti domluvena finanční podpora. 

• K tvorbě a čerpání sociálního fondu se připravuje aktualizace opatření děkana v těchto 
oblastech: došlo ke změně hodnoty stravenek z 70 Kč na 100 Kč, příspěvek 
zaměstnavatele ve výši 55 % zůstává a je hrazen z fondu, nově bude možné čerpat 
příspěvek na úroky z úvěru na bytové potřeby a úroky z účelového úvěru na potřeby 
související s bytovými potřebami. 
Nadále zůstávají příspěvky na penzijní připojištění a soukromé životní pojištění. 
Návrh opatření byl rozeslán k připomínkám rozšířenému kolegiu.  

• Je diskutováno zajištění bezpečnosti přístupu na katedry a pracoviště severní  
a jižní budovy. Byl vypracován základní rozpočet. 

 
Dotazy: 
dr. Šnejdrová položila dotaz, čeho konkrétně se týká zmiňovaný zabezpečený vstup na fakultu. 
Ing. Vlčková odpověděla, že se jedná o instalaci zařízení vchodových dveří na katedru jako  
je např. na budově kampusu. Do prostor pro zaměstnance se dostane pouze držitel kartičky, 
kterému je přednastaveno oprávnění. Dle předběžného rozpočtu vychází realizace tohoto 
přístupu na 1 500 tis. Kč. Počítá se se spoluúčastí kateder ve výši 50 %, což vychází cca 50 tis. 
Kč na katedru. 
 
dr. Šnejdrová se zeptala, jak to vypadá s investicemi ohledně M2. 



 

 

Ing. Vlčková odpověděla, že cílem je dosáhnout územního rozhodnutí. Následný postup  
se bude odvíjet podle toho, jaké budeme mít informace ohledně dalších financí. 
 
doc. Kučera měl dotaz, zda došlo k posunu při placení stravenkovými kartami v jídelně. 
Ing. Vlčková sdělila, že bylo slíbeno, že dojde k dohodě mezi poskytovatelem stravenek 
EDENRED a jídelnou, aktuální stav p. tajemnice ověří. 
 
Dotazy na celé kolegium: 
Senátor Jan Tomáš sdělil, že byly vypsány termíny prezenční zkoušky pro LDZ z Klinické 
hematologie na příští týden a zároveň probíhá diskuze na sociálních sítích ohledně organizace 
zkoušky z Fyzikálních základů lékových forem. 
prof. Štaud řekl, že o tom nic neví, jelikož nebyl přítomen na fakultě, ale že po skončení 
zasedání se na to podívá. 
 
Sdělené informace od vedení fakulty jsou aktuální ke dni konání 24. zasedání  
AS FaF UK. 
 
Předsedkyně senátu dr. Kudláčková poděkovala vedení fakulty za sdělení důležitých 
informací.  
Hlasování: Přijato tichým souhlasem. 
Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace od vedení fakulty. 
 
 
5. Informace z AS UK a komisí AS UK 

 
Předsedkyně senátu dr. Kudláčková udělila slovo zástupcům fakulty v AS UK. 
Místopředsedkyně Eliška Voříšková /členka Studijní komise AS UK, Legislativní komise AS UK 
a Petiční komise AS UK/ poděkovala za slovo a sdělila, že zasedání AS UK se v mezidobí 
zasedání AS FaF nekonalo. V rámci Legislativní komise AS UK byla probírána hlavně agenda 
distančního zkoušení na Univerzitě.  
Následně předala slovo druhému zástupci akademické obce za FaF UK Tomáši Janovi 
/předseda Petiční komise AS UK, člen Studijní komise AS UK a Ekonomické komise AS UK/, který 
sdělil, že ve Studijní komisi AS UK byla rovněž probírána metodika ohledně distančního 
zkoušení na UK. V Ekonomické komisi AS UK bylo doporučeno, aby fakulty jednaly 
hospodárněji a vyplácely odměny spíše až na konci roku 2020, až budou mít větší náhled 
na ekonomický dopad koronavirové pandemie. Z gesce Komise pro IT AS UK senátor Jan sdělil, 
že byl spuštěn nový zkušební modul SISu – SIS 4, ve kterém lze zobrazit přehled známek  
a přihlašování na zkoušky, ale ne studentský rozvrh. 
 
Předsedkyně senátu dr. Kudláčková poděkovala zástupcům Farmaceutické fakulty v AS UK 
za sdělení důležitých informací.  
Hlasování: Přijato tichým souhlasem. 
Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace ze zasedání AS UK, komisí AS UK a Rady vysokých 
škol. 
 
 
6. Podmínky pro přijímací řízení pro studium v doktorských studijních programech II na 

FaF UK pro akademický rok 2020/2021 

 



 

 

Předsedkyně senátu vyzvala předkladatele dokumentu děkana prof. Šimůnka, aby svůj 
dokument představil. Pan děkan předal slovo doc. Rohovi, pod kterého tato gesce spadá. 
Doc. Roh uvedl, že se jedná o stejné podmínky jako pro doktorský studijní program I, tedy 
číslo II znamená pouze posunutí začátku semestru, kdy přihlášky je možné podávat do konce 
listopadu tohoto roku a nástup ke studiu proběhne k 1. 3. 2021. 
 
Předsedkyně dr. Kudláčková poděkovala doc. Rohovi za představení. Vyzvala předsedu 
Studijní komise AS FaF doc. Kučeru k vyjádření stanoviska komise, ten sdělil, že Studijní komise 
neměla žádné připomínky. Následně paní předsedkyně otevřela rozpravu, do které se nikdo 
nepřihlásil, a tak byla rozprava uzavřena. 
 
Předsedkyně senátu vyzvala senátory k hlasování o usnesení. 
Hlasování: 20-0-1 (ano-ne-zdržel se) 
Závěr: Akademický senát projednal podmínky pro přijímací řízení pro studium v doktorských 
studijních programech II na FaF UK a s uvedeným návrhem podmínek přijímacího řízení 
pro akademický rok 2020/2021 souhlasí. 
 

Doc. Roh poděkoval senátorům za schválení dokumentu. 
 
 
7. Projednání Návrhu změny Statutu Farmaceutické fakulty v Hradci Králové 
 
Předsedkyně dr. Kudláčková předala slovo předkladateli, děkanu prof. Šimůnkovi, který 
senátorům sdělil, že uvede společně dokument Statutu FaF a Volebního řádu AS FaF. Ohledně 
těchto dokumentů byly vedeny diskuze na Kulatém stolu i předchozích zasedáních AS FaF. 
Současný návrh vychází z diskuze z 23. zasedání AS FaF, kdy jde o kompromis mezi 
předchozími variantami. Byly zapracovány navrhované změny ohledně formulací doc. Kučery 
a dále změna systému voleb u PGS – z dvoukolového systému se přechází na stávající 
jednokolový systém. Ohledně změny počtu senátorů dochází oproti současnému stavu  
k nárůstu o 2 senátory – 1 pro akademické pracovníky a 1 pro studentskou část, který bude 
z řad PGS, kteří díky jejich zkušenostem s předchozím studiem budou agendu AS FaF brát 
s větším nadhledem. Poměr oproti současnému stavu se mění o desetiny procenta  
ve prospěch studentů. 
 
Dr. Kudláčková poděkovala za představení a vyzvala předsedu Legislativní komise 
Mgr. Matouše, aby vyjádřil stanovisko LK AS FaF. Ten sdělil, že po e-mailové konverzaci nebyly 
předloženy žádné připomínky, dotazy, ani pozměňovací návrhy ke konzultaci, a proto bylo 
přijato stanovisko v poměru: 4-0-0 (pro-proti-zdržel se) 
„Legislativní komise AS FaF UK prostudovala předložené návrhy vnitřních předpisů a považuje 
předpisy za legislativně přípustné.“ 
 
Předsedkyně senátu dr. Kudláčková poděkovala předsedovi LK AS FaF Mgr. Matoušovi 
za sdělení a otevřela diskuzi na podnět doc. Malého pro oba dokumenty současně. 
 
Diskuze: 
doc. Malý sdělil, že se přiklání spíše ke dvoukolové volbě doktorandů, tak jak to bylo původně 
navrženo 
Mgr. Matouš reagoval, že v tuto chvíli již pozměňovací návrhy ze strany senátorů nejsou 
přípustné a jsou možné změny pouze ze strany předkladatele pana děkana prof. Šimůnka. 



 

 

prof. Šimůnek připomněl, že jeho názor k této problematice byl od začátku neutrální. Jelikož 
zástupci doktorandů Mgr. Matouš a Mgr. Kostelanský po předchozí komunikaci s PGS 
studenty na posledním zasedání navrhli jednokolový formát volby, přijal tento způsob. 
 
Jelikož se nikdo další do diskuze nepřihlásil, tak předsedkyně senátu vyzvala senátory 
k hlasování o usnesení. 
Hlasování: 15-0-5 (ano-ne-zdržel se) 
Závěr: AS FaF UK schválil 2. změnu Statutu FaF UK. 
 
 
8. Projednání Návrhu Volebního řádu Akademického senátu Farmaceutické fakulty 

v Hradci Králové 
 
Předsedkyně senátu dr. Kudláčková sdělila, že předkladatel podal všechny potřebné 
informace o obou projednávaných dokumentech již v předchozím bodě. Mgr. Matouš 
v návaznosti připomněl pomocí sdílené obrazovky základní změny v Návrhu Volebního řádu 
AS FaF oproti současnému fungování senátu. 
 
Dr. Kudláčková poděkovala Mgr. Matoušovi a otevřela diskuzi, do které se nikdo nepřihlásil, 
proto byla diskuze uzavřena. 
 
Předsedkyně senátu vyzvala senátory k hlasování o usnesení. 
Hlasování: 16-0-4 (ano-ne-zdržel se) 
Závěr: AS FaF UK schválil Volební řád Akademického senátu Farmaceutické fakulty. 
 
Děkan fakulty prof. Šimůnek poděkoval senátorkám a senátorům za přijetí těchto dokumentů. 
Mgr. Matouš nastínil další postup dokumentů, které budou vzápětí postoupeny AS UK, kdy 
proběhne první oficiální projednání v LK AS. Předpisy vejdou v platnost až poté, co budou 
schváleny po LK AS UK hlasováním senátorů v AS UK. 
Předsedkyně senátu poděkovala předsedovi LK AS FaF za informace ohledně dalšího osudu 
hlasovaných dokumentů. 
 
 
9. Různé 
 

• Schválení zápisů z 22. a 23. zasedání AS FaF UK ze dne 26. 2. 2020. 
Předsedkyně dr. Kudláčková poděkovala senátorům za připomínkování a sekretářce 
AS FaF UK paní Zdanovcové za pečlivou přípravu a za zpracování celého zápisu. 
Senátoři obdrželi zápisy ve finální podobě v předstihu a následně bylo přistoupeno 
k hlasování. 
Hlasování: 19-0-2 (ano-ne-zdržel se) 
Závěr: AS FaF UK schválil zápisy z 22. a 23. zasedání AS konaných dne 26. 2. 2020. 

 

• Místopředsedkyně senátu Voříšková poděkovala za pomoc senátorům Kristýně 
Vlachové a Tomáši Janovi s celou agendou iniciativy Pomoci lékárnám. Rovněž 
poděkovala doc. Malému, dr. Kotlářové, dr. Dosedělovi a pracovnicím Pezzillo  
a Melšové z Katedry sociální a klinické farmacie za podporu a pomoc při zpracování 
legislativních náležitostí. 
 



 

 

• Děkan fakulty prof. Šimůnek doplnil informace ohledně mzdových tarifů zmiňovaných 
tajemnicí Ing. Vlčkovou v bodu Vystoupení vedení fakulty. Letos nebude navýšení tak 
výrazné jako v loňském roce, tentokrát pouze v řádu jednotek procent. Ačkoliv to 
žádná pravidla nevyžadují, v dřívějších letech byly posílány mzdové tarify k vyjádření 
AS FaF, letos toto bylo zpožděno kvůli rozpočtu UK, který přišel minulý týden a nebyla 
by dodržena minimální lhůta pro podání dokumentů k projednání AS FaF. 
Při předložení na další zasedání by se nemohly tarify navýšit od května 2020, proto, 
až bude dokument vypracovaný, bude zaslán senátu pouze s prosbou o zpětnou vazbu  
a případné připomínkování. 

• Předsedkyně senátu dr. Kudláčková poděkovala všem senátorům, vedení fakulty 
a hostům za účast a za dodržení všech předem zaslaných doporučení. Sdělila, že se 
s celým předsednictvem těší, až bude možná kontaktní forma zasedání. Na závěr 
předsedkyně všem popřála hezké odpoledne. 

 
Hlasování: Přijato tichým souhlasem.  
Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace z bodu Různé. 
 
 
 
24. zasedání AS FaF UK bylo předsedkyní senátu dr. Kudláčkovou ukončeno v 16:25 hodin. 
 
 
 
Zapsala: Eliška Voříšková 

 

 

 

Ověřili : PhDr. Zděnka Kudláčková, Ph.D. 
 
doc. PharmDr. Radim Kučera, Ph.D. 

 
 
 
V Hradci Králové 22. dubna 2020.  



 

 

Příloha č. 1: Usnesení přijatá na 24. zasedání AS FaF UK dne 22. dubna 2020 
 
Usnesení 24-1: AS FaF UK schválil Zápis z hlasování per rollam ze dne 9. 4. 2020. 

Usnesení 24-2: AS FaF UK schválil program 24. zasedání AS FaF UK. 

Usnesení 24-3: AS FaF UK vzal na vědomí informace od vedení fakulty. 

Usnesení 24-4: AS FaF UK vzal na vědomí informace ze zasedání AS UK, komisí AS UK  

a Rady vysokých škol. 

Usnesení 24-5: Akademický senát projednal podmínky pro přijímací řízení pro studium 

v doktorských studijních programech II na FaF UK a s uvedeným 

návrhem podmínek přijímacího řízení pro akademický rok 2020/2021 

souhlasí. 

Usnesení 24-6: AS FaF UK schválil 2. změnu Statutu FaF UK. 

Usnesení 24-7: AS FaF UK schválil Volební řád Akademického senátu Farmaceutické 

fakulty. 

Usnesení 24-8: AS FaF UK schválil zápisy z 22. a 23. zasedání AS konaných dne 

26. 2. 2020. 

Usnesení 24-9: AS FaF UK vzal na vědomí informace z bodu Různé. 

 

 


